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På kort tid har två viktiga funktioner varslats om nedläggning i Husby; vård-

centralen och  postverksamheten på ICA. Trots att den moderatledda majorite-

ten påstår sig värna förorten så är det fortfarande projekt vi ser i Järvalyftet, 

samtidigt som viktig service för invånarna i stadsdelen försvinner. 

 Många tycker säkert att det verkar vara rätt ok när sträckan till vårdcentra-

len blir något längre. Det är inte heller hela världen att behöva gå till Kista 

eller till Akalla för att hämta eller skicka sitt paket för den som är ung och 

frisk. 

 Men det finns grupper i samhället och i Husby som har ett större behov av 

att det finns service i närheten; äldre och människor som har ett funktionshin-

der. 

 När det gäller de äldre som redan i dag har biståndsbedömd hemtjänst så 

blir det stora problemet hur den biståndsbedömda tiden kommer att räcka för 

detta. Idag är det så att schablontiden för ärenden är 50 minuter.  

 Problemet uppstår när det kommer att ta längre tid att hjälpa till med post-

ärenden eftersom resan till ICA i Akalla eller ICA i Kista tar betydligt längre 

tid för personalen. Den av äldrenämnden beslutade schablontiden kommer inte 

att räcka till. Likaså kommer det att ta längre tid att hjälpa de äldre i Husby 

med läkarbesök eftersom även vårdcentralen har flyttat sina tjänster till Akalla. 

 Jag vill med anledning av ovanstående ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd: 

1. Har du haft kontakt med alla utförare inom hemtjänsten om de föränd-

ringar som nu sker? 

2. Har du haft kontakt med stadsdelsförvaltningen om förändringar i bas-

servicen i stadsdelen och hur detta kan påverka biståndsbedömningen? 
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3. Är du beredd på att se över schablontiderna för hemtjänsten i stadsde-

len? 

 

Stockholm den 4 april 2011 

 

Mirja Räihä Järvinen 


